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      Zápis ze 7. jednání Komise pro rozvoj města a komunitní plánování 

ze dne 08.11.2023 konané na Radnici v Jeseníku

 
Přítomní: Kamil Kavka (předseda komise) 

Pavel Rušar (člen komise)   

Tereza Vodáková (člen komise) 

Petra Malá (člen komise)  - omluvena 

            Jan Kropáč (člen komise)  

 Tomáš Vlazlo (garant komise)  

           

Hosté: Markéta Bartáková (OSR) 

  

                 

Program jednání: 

 

1. Zahájení (Kavka) 
2. Schválení zápisu Komise 6/2023 (Vlazlo) 
3. Aktuality 
4. Zapojení města Jeseník do projektu City Nature Challange (Rušar) 
5. Evaluace akčního plánu 2022-23 (Bartáková) 
6. Úkoly 
7. Závěr 

 

 

1. Zahájení (K.Kavka) 

Na úvod Kamil Kavka přivítal všechny členy komise, pana architekta a další hosty. Konstatoval, že 

komise je usnášeníschopná, v počtu 4 členů.  

Poté Komise přistoupila ke schválení návrhu programu jednání. 

 

Návrh na usnesení: 

 

Komise pro rozvoj města a komunitní plánování schvaluje program 7. jednání Komise pro 

rozvoj města a komunitní plánování ze dne 08.11.2023. 

 

Hlasování: 

Pro: 4          proti: 0          zdržel se: 0  

Program Komise byl schválen. 

 

Hosté 

Dle čl. 5 odst. 4 Jednacího řádu komisí Rady města Jeseník, musí Komise vyslovit souhlas s příp. 

účastí dalších osob na jednání s výjimkou členů zastupitelstva města. 

 

Návrh na usnesení: 

 

Komise pro rozvoj města a komunitní plánování vyslovuje souhlas s účastí Markéty 

Bartákové na 7. jednání Komise pro rozvoj města a komunitní plánování dne 08.11.2023. 
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Hlasování: 

Pro: 4         proti: 0          zdržel se: 0  

Komise odsouhlasila účast hostů. 

 

 

2. Schválení zápisu Komise 6/2023 (Vlazlo)   

RM vzala na vědomí zápis z předchozí komise. Shání se pořád komisař. Prověří se možnost, že by 

pokračovala paní Malá, jelikož oslovený architekt odmítl. 

 

 

3. Aktuality 

- Vodáková - 29.11. schůzka k bikesharing s firmou Nextbike 

- Rušar - Soud s arcibiskupstvím stále pokračuje, je vyřešené pouze okolí kolem kostela. 

Ověřeno u Lesů ČR. 

- Vlazlo - Participativní rozpočet- proběhlo hlasování. 507 lidí se účastnilo, což je dobrá účast. 

První návrh - Odpočinkové místo V Oblouku - Vyplyne další jednání s architektem. Místo by 

se revitalizovat jako celek. Padlo v úvahu vrátit zpět i hodiny. Motivace k tomu, aby 

provozovny byly označeny dle požadavků města, a nebyly zbytečně označeny několika 

cedulemi),  

Druhý návrh - Hřiště v parku -  herní prvek na náměstí Hrdinů,  

Třetí návrh - Modulární Pump Track - který bude umístěn v areálu sportovišť na Dukelské 

ulici 

Celkem na tyto projekty bude rozděleno 1.050.000 Kč. 

Jediný projekt se záporným počtem hlasů: Lavička sblížení . 

- Dne 24.11. PositivJE festival - otevřeno pro veřejnost v pátek večer, aby byla  možnost 

vytvořit “vizi” (3 priority pro každý sektor) celého Jesenicka (např. některý vedoucí 

představí své oddělení, a občané budou vyzvání, aby navrhly nápady co by zde měli obce 

změnit/mít - galerie, lepší kino,koncertní sál - výstupy budou předány 

obcím/školám/zdravotním organizacím. 

- Vstup města do systému - Národní síť Zdravých měst ČR - bod je dán do zastupitelstva 

9.11.2023 

- angažování města Jeseník v Bazén v České Vsi - nemáme informace zda má Č.Ves zajištěné 

financování, dotační programy nejsou, Česká Ves by měla říct postup -nyní žádný postup 

nevíme. 

- Altán na předním Vršku - vypracována projektová dokumentace, čeká se na vypracování 

rozpočtu, a bude se hledat dotační program 

 
 
4. Zapojení města Jeseník do projektu City Nature Challange (Rušar) 

V ČR jsou zapojena do CNCH 4 města, vzhledem k charakteristice města Jeseníku jako města v srdci 

přírody je na zvážení zapojení do tohoto celosvětového programu zaměřeného na monitorování 

fauny a flóry za aktivizace studentů i široké veřejnosti. Nyní zapojeno v ČR Praha, Brno, Uherské 

Hradiště a České Budějovice.  

Aktivizace občanů ve městě. Cílem je zaměřit pozornost široké veřejnosti na přírodu, ne na tu okolo 

města, ale na přírodu, která se vyskytuje uvnitř města. Jak je bohatá příroda Jesenicka. 

Cílem je ukázat že existuje mnoho živočichů i flóry uvnitř města. Lidé fotí přírodu. Fotografie 

zůstávají v databázi. Slouží dále vědcům. 

Vždy daný týden v roce (v dubnu nebo květnu) vyhlášena soutěž. V rámci které se sbírají data. Dva 

cíle - Zvýšení zájmu o biologickou rozmanitost kolem nás - edukačních programů, školení a nějaký 
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drobnější instalace po městě, které odpovídají tématu. Druhý cíl - Propagace aplikace - do té 

aplikace se vkládají fotky, které vyfotí občané. Pokud neurčí občan o co jde, určí aplikace (umělá 

inteligence), pokud neví ani aplikace, je autor vyzván o více fotek. Aplikaci mohou používat lidé 

nadále, celý rok. Možnosti zapojení - zapojí se město, město s muzeem a s CHKO, nebo město se 

školami. Vyzvali by se školy ohledně propagace. První rok by mohl být pozorovací, proběhlo by 

školení, jak zacházet s aplikací, VMJ by zajistilo lektory, se kterými by se vyrazilo v soutěži na 

hromadnou cestu spojenou s focením a určováním fauny a flory. 

 

Aplikace je zdarma, získáme metodiku a odbornou pomoc. Není zde podpora finanční.  

 

Diskuze:  

Položit na úroveň příspěvkových organizací (Duha, školy), role města není úplně nutná. 

Město by měla zaštiťovat, propagovat. Zvát dětí ze školy, důchodce, instalovali by se návrhy 

studentů/žáků ve městě. 

Doporučuje se propojenost s MAP. Město by pak mohlo platit nějaké návrhy studentů - hmyzí 

hotely, naučné stezky. Studenti a učitelé vymyslí, co by se následně mohlo realizovat. Pokud by bylo 

financování na straně města, tak bude potřeba mít prostředky vyčleněny v rozpočtu. Bylo by 

potřeba vypracovat přesnější zprávu. Předpoklad bylo, že by město financovalo ročně částkou 

50 tis. Kč. Nastavit jinou cestu? První ročník by financovaly školy, VMJ. Popřípadě by např. hmyzí 

domečky mohly vyrábět děti ve škole, děti v Duze  - v rámci svých programů. 

 

Výstup -> První ročník udělat s Duhou a Základní školou, bez finančních aktivit města. Další rok by 

se mohlo uvažovat o financování městem.  

Potkat se s paní Peitlovou ohledně propojení s MAP. ->P. Rušar osloví organizace a vymyslí s nimi 

konkrétnější program a následně bude předloženo městu (co je od města potřeba). 

 

 

5. Evaluace akčního plánu 2022-23 (Bartáková) 
Oddělení strategického rozvoje a cestovního ruchu pravidelně vyhodnocuje plnění naplánovaných 

aktivit v základních koncepčních dokumentech města. Předmětem tohoto bodu je výstup procesu 

evaluace Akčního plánu rozvoje města za uplynulý rok. 

Zdrojem dat je monitoring realizace aktivit a projektů. V průběhu letních měsíců 2023 proběhl sběr 

informací formou řízených jednání s garanty za jednotlivé odbory/oddělení městského úřadu, 

vedení města, apod, za účelem sběru informací, v jaké fázi plnění se jednotlivé aktivity nacházejí. 

Následně byly tyto podklady sumarizovány a vyhodnoceny. Z tohoto procesu pak vyplynula 

doporučení dalšího postupu, která budou podkladem pro aktualizaci Akčního plánu města na další 

rok, případně změn ve Strategickém plánu rozvoje města. 

Výsledkem je dokument Vyhodnocení plnění aktivit Akčního plánu rozvoje města Jeseník za období 

11/2022-11/2023 v textové podobě a Akční plán rozvoje města Jeseník na období 11/2022 - 

11/2023_tabulkové vyhodnocení. 

 

Diskuze: 

Podnikatelé - potkávání se s firmami - doporučení, že by se mělo více komunikovat s podniky 

IHUB - akce se nikam neposunula - připravuje se dotazníkové šetření pro mladé lidi, kteří budou 

vyplňovat co by požadovali, na základě tohoto dotazníku se dále uvidí. 

P. Kropáč se podivil, jak velké množství aktivit město realizuje a měl výtku k tomu, že výstupy aktivit 

nejsou k dohledání na webu města, zejména měkké aktivity, že nejsou vidět výstupy. V následné 

diskuzi mu byla problematika podrobněji vysvětlena. 

 



             
            4 

 

Návrh na usnesení: 

 

Komise pro rozvoj města a komunitní plánování bere na vědomí dokument Vyhodnocení 

plnění aktivit Akčního plánu rozvoje města Jeseník za období 11/2022-11/2023 včetně 

přílohy „Akční plán rozvoje města Jeseník na období 11/2022 - 11/2023_tabulkové 

vyhodnocení“.  

 

Hlasování: 

Pro: 4          proti: 0          zdržel se: 0  

Komise návrh přijala. 

 

 

6. Úkoly 

Z minulé komise: 

P. Rušar - zjistí stav soudního sporu s Arcibiskupstvím 

Vodáková - zjistí bližší informace ohledně financování se společností NextBike 

RM - volba nového komisaře za paní Malou 

Plnění úkolů popsáno v bodu 3. Aktuality 

 

 

Termín dalšího setkání: 

- 6.12.2023 

 

Stanovení dalších termínů 

10.01.2024, 21.2., 27.3. 

 

Termíny RM: 13.11., 27.11., 12.12., 18.12. 

ZM: 9.11., 14.12. 

 

7. Závěr 

Komise byla ukončena, komisařům bylo poděkováno za účast. 

 

Příští jednání komise 

6.12.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Martina Pavlátková  - tajemník Komise 

Ověřil: Kamil Kavka  - předseda Komise 


